
§ 9 Proposition från styrelsen 

 

Vi har tidigare fått ett beslut från Er på föregående föreningsstämma - att fortsätta 

möjligheten att utreda betalfunktion till tvättstugan.  

Nu vill vi rösta för förslaget -att införa betalfunktion i tvättstugan, se § 10 i dagordningen. 

Vårt förslag är att ta 100 kr för normaltvätten (2 maskiner) och 50 kr för grovtvätten per pass 

oavsett hur många tvättar som hinns med under passet.                                                         

Faktureringen kommer ske per kvartalsvis. 

För samfälligheten blir det 80 kr respektive 40 kr per pass i rörelseintäkter eftersom vi nu är 

momspliktiga och ska betala moms på alla våra intäkter. 

Vi kan först införa betalning på tvättstugan när den är komplett och fungerar fullt ut. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Vi tror med betalfunktion att de som använder tvättstugan planerar sina tvättpass, fyller 

maskinerna fulla och nyttjar hela sitt pass tiden ut. Förutom att vi sparar på både el och 

vatten så kan det bli färre tvättar och med det mindre slitage på maskinerna samt gynnar 

även miljön. 

Tvättstugan nyttjas långt ifrån av alla och driftkostnaderna stiger, framförallt el och vatten 

men även reparationskostnader och inköp av nya maskiner höjer den totala kostnaden. 

I fjol fick vi in två motioner från boende som vill att tvättstugan ska vara självförsörjande i 

drift och inte belastar de hushåll som inte nyttjar den.  

Det har även framkommit att ”droppen” lånas ut till andra personer, t.o.m. till de som inte 

ens bor på Duettvägen. Det är absolut inte tillåtet att låna ut sin ”droppe” till någon annan 

än till de som ingår samma hushåll på Duettvägen. För ju fler som tvättar desto större blir 

driftkostnaderna och slitaget ökar på maskinerna och därmed reparationskostnaderna. 

Som det har varit hittills har det varit många fel på maskinerna, vilket har medfört att 

reparationskostnaderna har stigit rejält mot tidigare år. Maskinerna är gamla och de har 

snart nått sin livslängd. 

Vi röstade med handuppräckning på stämman 2023-03-15 bara för att se om det fanns 

intresse att införa betalfunktion och då blev det ett övervägande ja.  

 

 

//Styrelsen 

 


